



RESPONSE TO PETITION

Prepare in English and French marking 'Original Text' or 'Translation'

PETITION NO.: 421-00557

BY: MR. MACGREGOR (COWICHAN-MALAHAT-LANGFORD)

DATE: SEPTEMBER 19, 2016

PRINT NAME OF SIGNATORY: Signed by Mr. David Lametti

Response by the Minister of International Trade

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'D. Lametti', written over a horizontal line.

SIGNATURE
Minister or Parliamentary Secretary

SUBJECT

International trade

ORIGINAL TEXT

REPLY

The Government of Canada would like to thank the petitioners for their submission on the Trans-Pacific Partnership (TPP) Agreement.

On September 9, 2016 the Office of the Chief Economist at Global Affairs Canada published its independent impact assessment of the TPP on Canada. This study contributes to an existing body of research and literature and will help inform the ongoing dialogue with Canadians as we assess Canada's potential participation in the TPP.

The Government of Canada is fulfilling its commitment to being open and transparent with Canadians on the outcomes of the TPP. The Government has heard from Canadians across the country, including from all provinces and territories, industry, civil society, academics, Indigenous groups, unions, students and the general public.

The Government of Canada has heard from Canadians who have concerns on specific aspects of the agreement, from Canadians who support Canada's participation in the TPP and from those who have further questions as they deliberate on the merits of the agreement.

These different perspectives speak to the importance of the Government's commitment to continued open and transparent dialogue with Canadians on Canada's potential participation in the TPP.



RÉPONSE À LA PÉTITION

Préparer en anglais et en français en indiquant "texte original" ou "traduction"

NO DE LA PETITION : 421-00557

DE : M. MACGREGOR (COWICHAN-MALAHAT-LANGFORD)

DATE : 19 SEPTEMBRE 2016

INSCRIRE LE NOM DU SIGNATAIRE : Signé par M. David Lametti

Réponse de la ministre du Commerce international

SIGNATURE

Ministre ou secrétaire parlementaire

SUJET

Commerce international

TRADUCTION

REPOSE

Le gouvernement du Canada aimerait remercier les signataires de la pétition pour leur présentation sur l'Accord du Partenariat transpacifique (PTP).

Le 9 septembre 2016, le Bureau de l'économiste en chef d'Affaires mondiales Canada a publié son évaluation indépendant des incidences du PTP sur le Canada. Cette évaluation contribue à un corpus de recherche et de documents existant et permettra d'orienter la discussion actuelle avec les Canadiens au moment où nous évaluons la participation possible du Canada au PTP.

Le gouvernement du Canada respecte l'engagement qu'il a pris envers les Canadiens d'être ouvert et transparent par rapport aux résultats du PTP. Le gouvernement a écouté ce que des Canadiens de partout au pays avaient à dire, y compris les Canadiens des provinces et territoires, l'industrie, la société civile, les universitaires, les groupes autochtones, les syndicats, les étudiants et le grand public.

Le gouvernement du Canada a écouté le point de vue de Canadiens qui sont préoccupés par certains aspects de l'Accord, de Canadiens qui appuient la participation du Canada au PTP et de ceux qui ont des questions alors qu'ils étudient le bien-fondé de l'Accord.